
 

 

Referat for FAU-MØTE for Kjelsås Skole 
Tilstede:   Medlemmer av FAU  

Møtedato/-tid:   Mandag 8.januar 2024 kl. 19.00-21.00 

Møtested:   Personalrommet, Kjelsås Skole 

 

 

Sak 1.0 – Innlegg, gjester og orienteringer: 

1.1 Osk fra skolebiblioteket informerer: 

- Osk jobber 100% som bibliotekar. 

- Ordenselever er også bibloteksansvarlige. 

- Bok-kassen er primært til for donasjon av bøker, men det går fint å levere bøker der utenom 

åpningstidene. 

- Åpningstidene skal muligens utvides med en kveld i uken hvor det er åpent til 19.00. Nå er 

det åpent fra 08.30-16.00. 

- Et ønske om hjelp til å reparere de 5 stolene som finnes på biblioteket.  Osk skal sende bilder 

og mål, og FAU skal sjekke ut hva dette kunne koste. Prinsipelt er det ikke FAU sitt mandat å 

bekoste inventar på skolen.  

- Skal ha en liten innsamlingskampanje for å få elever til å ta med bøker de ikke bruker 

hjemmefra. Etter det kan vi sjekke med henne igjen om hva hun kunne ønsket seg av bidrag 

for å forbedre biblioteket.  

- Har 30.000 i budsjett til nye bøker. Har alltid ønske om flere engelske bøker. 

 

Sak 2.0 – Informasjon fra FAU 

2.1  Styret orienterer om aktuelle saker 

 

2.1.1 Uværshallen. Har vært problemer med at klær i garderoben har blitt ødelagt og det har blitt 

stilt spørsmål til om de skal fortsette å låne det ut når ikke folk oppfører seg nå de låner lokalet.  

- Mange syns det er et godt tilbud og vil at det skal bevares.  

- Skal finnes en kontrakt som de som låner lokalet skal skrive på. FAU skal se på om vi kan bidra til 

tydeligere informasjon, eventuelt en sjekkliste og grundigere informasjon til foreldre.  

 

2.1.2 Det har fremkommet ønske fra lærere at FAU-representanter tar initiativ til temaer som kan 

diskutere i plenum på foreldremøtet, om f.eks. mobilbruk, vennegrupper og rutiner rundt 

bursdagsfeiringer. 

 

 

2.1.2 Skolegårdsprosjektet 

- Det har dessverre blitt avslag på søknad om penger til skolegårdsprosjektet. Det skal søkes 

igjen 1 april hvor man da kommer til å søke på mindre spesifikke delprosjekter da det trolig 

har større sjanse for å bli bevilget. 



- Det trenges flere til å engasjere seg i skolegårdsgruppen for å opprettholde fremdriften og 

det må søkes mere midler. Om det er noen som vet om foreldre som kunne ha lyst til og 

passe til å være med i den gruppen kan man gjerne sende mail til styret i FAU. 

- Det er budsjettert 80.000 til skolegårdsprosjektet.  

- Styrer foreslår at det neste år opprettes en arbeidsgruppe på linje med de andre 3 gruppene 

i FAU for å arbeide med skolegårdsprosjektet slik at det ikke ligger utenfor FAU. 

- FAU ønsker at det fremkommer mere konkrete oppgaver til hva vi i FAU kan bidra til. 

 

2.2  Info fra Driftsstyret og innspill til Driftsstyret 

 

Ingen info fra Driftsstyret, men det er snart nytt møte så det vil komme informasjon neste møte. 

 

2.3 Trivsel- og skolemiljøgruppa orienterer om aktuelle saker 

- Det blir litt diskutert om det ønskes at det blir arrangert kurs i nettvett. Flere som var på den siste 

kursen syns den var litt utdatert med lite engasjert kursleder. Det skal undersøkes litt hva slags 

alternativer som finnes. 

- Det har kommet inn en søknad fra miljøteamet om bidrag til utlånsbua.  

 

2.4  Trafikk- og nærmiljøgruppa orienterer om aktuelle saker 

- Bedriften som gjør jobben i Kjelsåsveien har gått i konkurs og arbeidet står derfor still der. Det blir 

mest sannsynlig full stans til Oslo kommune har funnet en ny entreprenør. 

- Ble foreslått at det det blir satt opp noe skilt om at dette er skolevei slik at bilister blir mere 

oppmerksomme. Trafikk- og nærmiljøgruppen skal ta det videre. 

- Det blir lagt frem ønske om info om at det blir sent ut info om at det ikke skal avleveres barn helt 

tett innpå skolen da det blir flaskekork og kø for å komme frem. Dermed blir det også mindre 

trafikksikkert for barna som skal til skolen. 

 

2.5  17. maigruppa orienterer om aktuelle saker 

- De skal ha noen møter utenom FAU sine møter fremover for å planlegge innfor 17 mai. 

 

Sak 3.0 – Beslutningssaker.  

Bevilgning av midler til huskestativene i skolegården.  

 

Det er satt av 80 000 i budsjettet til skolegårdsprosjektet. Gruppen presenterer planer og budsjett på 

februarmøtet.  

 

Sak 5.0 – Arbeid i gruppene 

 


